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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült Mezőfalva Nagyközség Önkormányzata Képviselőtestületének 2012. szeptember 26-

án 16.00 órai kezdettel megtartott képviselőtestületi üléséről. 

 

Jelen vannak:  

 

Márok Csaba polgármester 

Bán Balázs képviselő  

Cseke Ottó képviselő 

Masinka Csabáné képviselő 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő 

Molnárné Troppert Mária képviselő 

Sóki László képviselő 

Dr. Woth László jegyző 

Kácsor Zsuzsanna jegyzőkönyvvezető 

 

Márok Csaba polgármester a Mezőfalva- Hantos- Daruszentmiklós Közoktatási Intézményi 

Társulás Iskolai és óvodai beszámolóinak elfogadása után javasolja, hogy a testület folytassa 

munkáját a kiküldött meghívóban szereplő napirendeknek megfelelően.  

 

A szavazáskor jelen van: 7 fő 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 

Tartózkodás: 0 

 

A Képviselőtestület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendekre tett ajánlást.  

 

 

Napirend:  

 
 

4.) Beszámoló a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény munkájáról, 

valamint a település szociális helyzetének értékelése 

 

Előadó: Nikolinné Héring Edit intézményvezető 

 

 

Egyebek, bejelentések 

 
 

 

Márok Csaba polgármester átadja a szót Molnárné Troppert Mária képviselőnek, aki az 

Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke, tájékoztassa a testületet a bizottság véleményéről. 
 

Molnárné Troppert Mária képviselő, a bizottság elnöke tájékoztat arról, hogy a 

beszámolónál felmerült bizonyos változtatási igény a bizottság részéről. Ezeket a változásokat 

már be kellett volna dolgozni az anyagokba. A kiegészítések megérkeztek és bízik abban, 

hogy teljesen törvényes lesz. 
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Márok Csaba polgármester elmondja, hogy a leadott anyagok nem érkeztek meg határidőre, 

ezért felhívja az intézményvezető figyelmét, hogy a testületi ülés előtt egy héttel, naprakészen 

kell az anyagokat rendelkezésre bocsátani. Az anyagok jelentős csúszással érkeztek, mely 

nem először történt. Az Engedélyező Hatóság észrevételeit az intézményvezetőnek 

kötelessége bedolgozni a dokumentációkba, ez komoly figyelmeztetés.  

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető szeretettel köszönti a testület tagjait és a 

megjelenteket. Elmondja, hogy nehéz dolga van, mert ma már két szép beszámolót hallhattak. 

A szociális terület hátrányos helyzetű, mind az ügyfelek, mind a munka nem látványos. Két 

beszámolójuk vagy egy évben, a gyermekvédelmi és az intézményi beszámoló, ezeket 

célszerű lenne egyben megtenni. Nehezített körülmények voltak: államvizsgája – ami 

kiválóan sikerült – és a jelen beszámoló előtt is nehézségei voltak a nyárral, a szabadságokkal, 

az intézkedési tervek elkészítésével. El kellett készíteni a szakmai programot és az SZMSZ-t 

is át kellett dolgozni, itt érzékelhető a rohammunka eredménye, így az ellenőrzés által 

javasoltakat még egyszer át kellett dolgozni. A bizottság megtárgyalta a beszámolót, mely 

azért tartalmaz 2011. évi számokat, mert ez a 2011-es beszámoló. Elkészítette az 

intézménnyel kapcsolatos intézkedési terveket, leírta a dolgozói létszámot. A bizottsági a B 

verziót tartotta megvalósíthatónak. Azoknak, akik a nyugdíj mellett dolgoznak, nem lesz 

meghosszabbítva a szerződésük. A másik lépés a határozott időre felvettek jogviszonyának 

megszüntetése. Az intézményvezető új feladatot kap, nappali ellátási feladatot.  

Vannak büszkeségeik: belső rendezvények, kirándulások, nagy múltú az idős klub. Apró 

örömeik vannak, amik nem látványosak, nem publikálhatóak. Pl. az emberek munkahelyhez 

segítése, ellátásokhoz juttatása, gyerekek segítése, sérült szenvedélybetegek folyamatos 

támogatása, bentlakásos intézményekbe juttatása. Az intézmény a nehézségek ellenére jól 

működik. Három éve intézményvezető, teljes erőbedobással dolgozik. Megköszöni mindenki 

segítségét, aki segíti munkájukat.  

 

Márok Csaba polgármester rámutat arra, hogy a felsoroltak nem nyílt ügyek, ezeknek önálló 

internetes felületet képezni nem kellene. Az ellátottak köre a személyes megkeresés alapján 

található meg. A május testületi ülésen derült ki az, hogy az ellátotti létszám jelentős 

mértékben csökkent.  Kérte az intézményvezetőt, hogy dolgozza ki, mi az elképzelése, ha az 

ellátotti létszám így marad, és ilyen mértékben csökken. Tisztán kell látni, hogy ez 

intézményről nem lehet tudni hová kerül, mi lesz vele. Nem történt elő előre mozdulás, az 

intézményi terv arra szolgál, hogy mit lehet tenni. Ha így marad minden és nem változik az 

ellátotti létszám, nem tudja ezt a dolgozói létszámot megtartani, ezt a dolgozóknak is el kell 

mondani. Felhívta a figyelmüket arra, hogy próbálják a létszámot emelni. Az 

intézményvezetőnek meg kell találnia a helyét a rendszerben, mert a testület nem független 

intézményvezetői állást hirdetett.  

 

Bán Balázs képviselő véleménye szerint javítani kell az intézmény marketingén. Az újságban 

rovatszerűen jelenjenek meg, folyamatosan. Kérdése a szakértői bizottság gondozási 

szükséglet vizsgálatára vonatkozik. 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy eddig ezt szakértői bizottság 

végezte, most ez áttette a törvény az intézményvezető hatáskörébe, neki kell minden 

gondozotthoz kimenni, ezért volt borzasztóan sok a munka, ezt folyamatosan végezni kell, 

nyomtatványokat kell kitölteni. Beilleszkedést segítő program: a munkanélküliek a 

családsegítő szakfeladathoz tartoznak. Próbáljuk őket hozzásegíteni a további életük 
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segítéséhez. Ha valaki beteg, akkor rokkantnyugdíjas lehet esetleg, vagy a leszázalékolását 

segítik, munkahelyekhez irányítják, nyugdíjukat intézik.  

 

Masinka Csabáné képviselő, Szociális Bizottsági tag nehezményezi, hogy az anyagok nem 

készülnek el időben. Szerinte nem veszi komolyan a bizottságot, vagy a munkát az 

intézményvezető. Minden beszámoló csúszásban van. A kiegészített anyagot tegnap reggel 

kapta meg a testület. A többi intézmény részéről azt hallják, hogy pályáznak, fejlődnek, 

mindennek utána néznek, lépnek előre. Ezt a szociális intézménynél nem látja. 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető köszöni a jelzést, elmondta már az indokait. A 

beszámoló 4-re kompletten elkészült, csak a Szakmai Program és az SZMSZ szorult 

kiegészítésre. A pályázatok tekintetében olyan kis létszámmal működtek tavaly, hogy nem 

volt a munkáját segítő személy. A családsegítés kapcsán nála járt az összes ügyfél, e mellett 

nem tudta a pályázatokat nézni. Nincs is olyan pályázat, ami az intézmény fejlesztését tudná 

elősegíteni. Kisebb pályázatok voltak, pl. számítógép pályázat, ez sajnos nem nyert.  

 

Masinka Csabáné képviselő, Szociális Bizottsági tag szerint, ha az intézményvezető úgy 

érzi, hogy ez a feladat ennyire sok, nem tud vele megküzdeni, akkor komolyan el kell 

gondolkodnia ezen. Ha a beszámolót nem tudja időben elkészíteni, akkor ezen is el kell 

gondolkodni. 

 

Masinkáné Baranyai Mariann képviselő aggályosnak tartja, hogy most még egy feladatot 

kapott az intézményvezető. Kérdezi, hogy mennyire terhelhető, milyen a kollektíva. 

 

Nikolinné Héring Edit intézményvezető elmondja, hogy ez nem plusz feladat, mert elkerült 

tőle a családsegítő feladat. Bent van az intézményben az idősek között. A családsegítőből 

folyamatosan mennek át az ügyfelek és az idősek is, ő eddig az idősekkel foglalkozott 

folyamatosan. A dolgozókkal a kommunikáció terén három éve sokat küszködött az 

intézményben, most már sok támogatóra talált. A kommunikáció egyre jobb, eddig sem miatt 

nem volt ez jó, bízik benne, hogy talán javul. Olyan csapatot próbált kialakítani, akik segítik a 

munkáját, ehhez már csatlakoztak munkatársak. Közös az intézmény érdeke, fennmaradjanak, 

legyen munkájuk és legyenek magas színvonalú szolgáltatások.  

 

Márok Csaba polgármester véleménye, hogy Edit az intézményvezető, a kollégák dolga nem 

kívánságműsor. Az intézményt vigyék előre. Többször járt már az intézményben, de nem 

talált hömpölygő ügyféláradatot. Egyre fogy az idő, nem csak a vezetői megbízás ideje jár le. 

Osztozni kell a feladatokon, meg kell kérni valakit pl. hogy figyelje a pályázatokat, 

másképpen kell a feladatokhoz hozzáállni.  

 

Masinka Csabáné képviselő, Szociális Bizottsági tag úgy gondolja, hogy ki kell mondani, 

amit gondolunk. Nem kell tudniuk, hogy az intézményvezető mennyit dolgozik, azt kell látni, 

merre halad az intézmény, ha akadályoztatást érez a vezető, akkor azt is el kell mondani. Meg 

kell mondania, hogy mit szeretne, és mi akadályozza meg ebben.  

 

Márok Csaba polgármester szerint együtt kell beszélni az intézményvezetővel és a 

helyettessel. A létszám emelése az érdekes, ennek alapján kapjuk a finanszírozást, meg kell 

találni, hogyan lehet a létszámot emelni. Novemberben erre vissza kell térni, meg kell nézni, 

történt-e előrelépés, hogyan áll az ellátotti létszám. A diabetikus étkeztetésre a konyha 

alkalmatlan, viszont vannak ételhordó cégek, ennek utána kell nézni.  
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Kéri, aki elfogadja a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény beszámolóját, 

szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 7 fő 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 1 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 6 igen szavazattal, egy 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

83/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény 2011. évi munkájáról, a település szociális 

helyzetéről szóló beszámolót elfogadta. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Márok Csaba polgármester kéri, aki elfogadja a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény Szakmai Programját, szavazzon. 

 

A szavazáskor jelen van: 7 fő 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 1 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 6 igen szavazattal, egy 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

84/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Szakmai Programját elfogadta. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Márok Csaba polgármester kéri, aki elfogadja a Szociális-, Családsegítő és Gyermekjóléti 

Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát, szavazzon.  
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A szavazáskor jelen van: 7 fő 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 6 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 1 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 6 igen szavazattal, egy 

tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

85/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete a Szociális-, 

Családsegítő és Gyermekjóléti Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzatát 

elfogadta. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Egyebek, bejelentések 
 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy az előző ülésen határozatot hozott az 

iskolai egészségügyi feladatok ellátásával kapcsolatban arról, hogy Dr. Kosztándi Molnár Éva 

gyermekorvossal fog megállapodást kötni, mivel Ilyés doktornő férjének halálával az iskolai 

egészségügyi feladatokat ellátó BT megszűnt. Azóta a doktornővel megbeszélték ezt, aki 

egyetértett ezzel, de kérte, hogy a megállapodás forduló napja december 31. Legyen. Ezt 

pontosítani fogja.  

 

A Vízi-közmű Társulat együttműködéséről való tájékoztatás megtartására felkéri Sóki László 

képviselőt.  
 

Sóki László képviselő elmondja, hogy a VKT és az önkormányzat között létre kell hozni egy 

együttműködési megállapodást, mert nem tudnak hitelt felvenni, ami szükséges a csatorna 

megvalósulásához. Ehhez 118 millió Ft-ot igényelt már az önkormányzat, ez egy 

rendelkezésre álló hitelösszeg, majd eldől, hogy ebből mennyire lesz szükség.  

A megállapodás arról szól, hogy a hitelnek vannak kamatai, amit a VKT-nek kell biztosítani a 

behajtott önrészek terhére. Az összehívott ülésen elhangzott, hogy a VKT-nek úgy kell 

végeznie a munkáját, hogy ha majd feloszlik, minél kisebb terhet rójon az önkormányzatra. 

Ha a támogatási mérce 95 %-ra kitolható, akkor a 118 millió Ft. töredékére lesz csak szükség, 

a kamatterhek is változnak. Ez a megállapodás a VKT részéről megtárgyalásra került, 

átnézték a szerződéstervezetet Hangonyi Zoltánnal. A tegnapi megállapodás alapján 

elkészítették az új szerződéstervezetet, hozzátették, amit gondoltak a biztonság érdekében. A 

VKT azt a döntés hozta, hogy ezt a szerződés meg kell kötni. Ha a testület egyetért vele, 

akkor 27-én aláírják. A lakossági hozzájárulás fizetése rendben.  

 

Márok Csaba polgármester az önrész igazolásáról tájékoztatja a testületet. A hitelígérvényt 

Mezőfalva időben megkérte, csak arról kell megállapodni, hogy legyen biztosíték arra, hogy a 

VKT a végén ezeket a költségeket az önkormányzatnak megtéríti. Csak annyi kamatot kell 

fizetni, amit felveszünk. Ha beindul a beruházás, akkor nekünk fizetni kell az önrészt, a 
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számlákat utófinanszírozásba kellett az önkormányzatoknak kifizetni. Baracsnak és 

Kisapostagnak még nincs hitele. 

 

A tájékoztatást a képviselőtestület tudomásul vette. 

 

Márok Csaba polgármester a mai balatonfüredi előadásról tájékoztat, ahol a Dunaújvárosi 

Víz-, Csatorna és Szennyvízszolgáltató Kft. ügyvezetőjével, Pikóné Perjési Irénnel 

találkozott. A beszélgetés folyamán megkérdezte, hogy akarja-e üzemeltetni a csatornát, és 

kérte tegyen ajánlatot. A testület felhatalmazását kéri arra nézve, hogy keressék fel 

ajánlatkérésre a paksi székhelyű Mezőföldi Vízi Kft-t és a DVCSH-t. Adjanak ajánlatot a víz 

és a szennyvíz üzemeltetésére. Fontos, hogy a II. fordulós csatornapályázat megvalósuljon. 

Az ajánlatkérések alapján lenne viszonyítási alap. Mind a négy település polgármesterének 

ugyanazt a szerződést kell aláírnia, a közös tulajdonú részek működtetése miatt. Ezt csak így 

lehet rendezni.  

 

Sóki László képviselő fontosnak tartja, hogy lássuk, mi lenne, ha a DVCSH üzemeltetne. 

Baracs csak az ivóvízre írt alá szerződést, a polgármester javaslata volt. Ha a 

szándéknyilatkozat alá is van írva Paks irányába, ha a megadott dátumra nem rendelkezik a 

150 ezres lakossági egyenértékkel, akkor minden kár nélkül tudjunk váltani. 

 

Márok Csaba polgármester kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy az ajánlatkérést három cégtől 

megkérje, szavazzon.  

 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

86/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete ajánlatot kér a víz- és 

a szennyvíz üzemeltetésére az alábbi három cégtől: 

- Dunaújvárosi Víz-, Csatorna és Hőszolgáltató Kft., Dunaújváros, Építők u. 1.  

- Szekszárd Vízmű Kft 7100 Szekszárd, Epres kert u. 9. 

- Mezőföldvíz Kft. 7030 Paks, Kölesdi út 46 

Az ajánlatkérés elkészítésére felkéri a polgármestert, aki az üzemeltető cég 

vezetőjének, Schmidt Zoltán ügyvezető szakvéleményét vegye figyelembe. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat a Nógrád településen bemutatott naperőmű 

megtekintéséről. Az Emóna Sertéstelep jelenleg Nagylók közigazgatási területén van, 

azonban környezetterhelőnek számít az összes szomszédos érintett településsel, így 

Nagylókon, Hantoson, Sárbogárdon és Mezőfalván. Az által, hogy a cég környezetterhelőnek 
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minősül, úgy gondolta, hogy biztosít egy megújuló energia hasznosítására való lehetőség 

kidolgozását. Ez konkrétan azt jelentené, hogy egy 5o KW naperőmű kerülne kiépítésre, mely 

várhatóan kiírásra kerül KEOP pályázat keretében valósulna meg. Az önkormányzatoknak a 

cég olyan kedvező önrész finanszírozást ajánlott, hogy a megvalósuló beruházással a 

keletkező többletenergiából fizethetné ki a megelőlegezett önrészt. Ezt a cég vezetője be is 

mutatta Nógrád településen, ahol ez a konstrukció működik, a beruházás megvalósult ez által 

iskola, óvoda és közintézmények villamos energiáját naperőművek biztosítják. Összességében 

a konstrukció két oldalról kerülne finanszírozásra, az egyik a várhatóan októberben kiírásra 

kerülő KEOP pályázatból, a másik oldalról pedig egy kedvezményes kamatozású önrészt 

finanszírozásból, melyet az értékesített áramból törlesztenének a települések. Természetesen a 

részletkérdéseket közbeszerzés, projektmenedzsment stb. a kiírásra kerülő pályázat 

megjelenésekor tudjuk tisztázni. Ma egy szándéknyilatkozatot adunk arra, hogy egyáltalán 

partnerek lennénk-e ebben a konstrukcióban, ami véleménye szerint hasznos lehet a 

településnek. Kéri, hogy aki elfogadja a határozati javaslatot, szavazzon.  

 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

87/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete megtárgyalta a „Döntés 

megújuló energia alapú villamosenergia-termelésről szóló pályázat benyújtásáról” tárgyú 

napirendi pontot és az alábbi határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete elhatározta, hogy támogatási 

igényt nyújt be a 1331/2012. (IX. 7.) Kormány határozat alapján kiírásra kerülő Megújuló 

energia alapú hő- és villamosenergia-termelés vissza nem térítendő formában történő 

támogatása (KEOP 4.10.0) tárgyú pályázati felhívásra. 

A beruházás keretén belül létrehoz egy 48-50 kWh teljesítményű napelemes erőművet az 

alábbi költségekkel: 

Beruházás bruttó összköltsége 50 millió Ft 

Támogatás  42,5 millió Ft 

Önerő 7,5 millió Ft 

A Képviselőtestület vállalja, hogy sikeres pályázat esetén a szükséges önerőt kedvező 

kamatozású hitelből biztosítja. 

A Képviselőtestület utasítja a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásával kapcsolatos 

előkészítő intézkedéseket tegye meg, majd a pályázat benyújtását megelőzően részletes 

tájékoztatást adjon. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: pályázati kiírást követő testületi ülés 
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Márok Csaba polgármester emlékeztet arra, hogy az elmúlt ülésen határoztak arról, hogy a 

Integrált Közösségi Szolgáltató Tér pályázatában művelődésszervezői állásra ajánlatokat fog 

kérni. Az ajánlatok beérkeztek. Javasolja a képviselőtestületnek, hogy a jelenlévő pályázókat 

egymást követően hallgassák meg, majd hozzák meg döntésüket. Hangsúlyozza, hogy ebben 

az első körben három hónapos határozott idejű alkalmazásról kell dönteni. A tapasztalatok 

birtokában és az egyéb figyelembe veendő körülmények tisztázása után dönti majd el a 

testület, hogy a három jelentkező közül valamelyik folytathatja-e ezt a tevékenységet. 

Elsőként Tóth Dóra Fannit hallgatja meg a testület. Megkérdezi a jelentkezőt, hogy kívánja –e 

kiegészíteni pályázatát. Hangsúlyozza, hogy Tóth Dóra Fanni több mint egy éve önkéntesen 

segíti a művelődésszervezőnk munkáját.  

 

Tóth Dóra Fanni a pályázatához nem kíván szóbeli nyilatkozatot tenni.  

 

 

Kérdést tettek fel: Bán Balázs képviselő. 

 

 

Tóth Dóra Fanni  úgy került a könyvtárba, hogy két évvel ezelőtt kiállítás szervezése miatt 

kereste fel az intézményt. Ebben Ijjas Gizella segített neki. Azóta önkéntesen segít a 

művelődésszervezőnek.   

 

Márok Csaba polgármester megköszöni a pályázó megjelentését, a testület döntéséről 

értesíteni fogja. Kéri Váradi Tamás pályázót, ha van szóbeli kiegészítése az írásban 

beterjesztett anyagához, tegye meg. 

 

Váradi Tamás szeretné, ha lehetősége lenne a leírtakat megvalósítani, ez jóval több, mint a 

felajánlott három hónapos időtartam. Lehetőséget lát a fiatalok bevonására a település életébe 

és ezért tevékenykedett eddig és kíván tevékenykedni a jövőben is, függetlenül a pályázat 

eredményétől.  

 

Márok Csaba polgármester megköszöni a pályázó megjelenését, őt is értesíteni fogja a 

testület döntéséről. Kéri Kiss László Bence pályázót tegye meg – ha van – kiegészítését.  
 

 

Kiss László Bence szeretné megvalósítani a pályázatában leírtakat, jelenleg önkéntesen segít 

az óvoda honlapjának a gondozásában.  

 

Márok Csaba polgármester megkérdezi, hogy amennyiben nem őt választaná a testület a 

munkára, tudna-e feladatot vállalni Mezőfalva hivatalos honlapjának gondozásában. 

 

Kiss László Bence elmondja, hogy a honlap gondozásának munkájában szívesen részt venne, 

jelenleg minden támogatást családjától megkap arra vonatkozóan, hogy részt tudjon venni 

Mezőfalva közéletében.  

 

A pályázók távoztak a tanácsteremből.  

 

Márok Csaba polgármester mindhárom jelölt pályázatában van pozitív vonás, mely alapján 

érdemesek a feladat ellátására, és mindhármuknál vannak, olyan területek melyek más 

személlyel jobban megoldhatóak lennének. Vegyük figyelembe, hogy mindössze három 
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hónapos alkalmazási lehetőségünk van és koránt sem biztos, hogy a jövőt is a most 

kiválasztandó személlyel fogjuk folytatni. 
 

Sóki László képviselő egyetért azokkal, akik a jelen helyzetben Tóth Dóra Fanni 

alkalmazását javasolják, de nagyon fontosnak tartja, mind a két fiú bevonását is. Váradi 

Tamás nagyon hasznos lehet a 20 év körüli fiatalok bevonás terén, mert ő ezzel már 

próbálkozott és ért is el sikereket. Nagy szükség lenne, hogy ha ezeknek a fiataloknak a 

település kulturális életébe való bevonására is lenne lehetőségünk. Természetesen főleg az 

informatika területén Kiss László Bence is hasznos ember lehet. Tehát az ő tevékenységére is 

szükség lehet a jövőben, jelenleg viszont kiválóan alkalmas lenne a honlap gondozására.  

 

Bán Balázs képviselő támogatja Kiss Dóra Fanni megbízását, igen jelentős dolog az, hogy 

csaknem két éve önkéntesként segíti a művelődésszervező munkáját, de természetesen ő is 

fontosnak tartja, hogy a másik két pályázó is szerepet kaphasson a művelődés területén.  

 

Molnárné Troppert Mária képviselő javasolja az IKSZT-s állásra Tóth Dóra Fanni 

alkalmazását határozott időre és javasolja, hogy a honlap gondozási munkákkal az anyagok 

összegyűjtésével, szerkesztésével, továbbításával Kiss László Bencét bízza meg a 

képviselőtestület.  

 

Márok Csaba polgármester a téma lezárását összegezve javasolja a képviselőtestületnek, 

hogy Tóth Dóra Fannit az IKSZT pályázatban megjelölt művelődésszervezői feladatok 

ellátására 2012. október 1-jétől december 31. tartó határozott időre bízza meg. 

 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

88/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete az IKSZT pályázatban 

megjelölt művelődésszervezői feladatok ellátására 2012. október 1-jétől december 31. tartó 

határozott időre Tóth Dóra Fannit bízza meg. 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: szeptember 30. 

 

Márok Csaba polgármester javasolja a képviselőtestületnek, hogy a Nagy Sándorral eddig 

megvolt szerződés lejárta után a honlap üzemeltetését megbízási díj ellenében meghatározott 

időre – 2012. december 31-ig - Juhász Sándor informatikus vegye át és a honlap anyagainak 

összegyűjtését, formázását, valamint továbbítását Kiss László Bence végezze. Kéri, hogy aki 

ezzel egyetért, szavazzon. 
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Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

89/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete Mezőfalva Honlapjának 

üzemeltetésével, megbízási díj ellenében 2012. október 1-jétől 2012. december 31-ig Juhász 

Sándor informatikust, a honlap anyaginak összegyűjtésével, formázásával, továbbításával 

Kiss László Bencét bízza meg. A két szakember megbízási díja nem lehet több, mint az előző 

üzemeltető díja.  

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2012. szeptember 30 

 

Márok Csaba polgármester tájékoztat arról, hogy Sidó Károlyné védőnő kérte a munka alóli 

felmentését, melyet elfogadott és jóváhagyásra a képviselőtestület elé terjeszti. Sidó Károlyné 

jelenleg nyugdíjas, felmentését a jogszabályi előírásoknak megfelelően intézi a Polgármesteri 

Hivatal. Alkalmazásának utolsó napja 2012. április 30-a. Ennek kapcsán ki kell írni a védőnői 

állásra a pályázatot, melyet Borbély Anikó aljegyző el is készített. Az önkormányzat bérlakást 

tud biztosítani, az állás 2013. májusától tölthető be. Javasolja, hogy a pályázat benyújtásának 

határideje 2012. november 10. legyen.  A határozati javaslatot írásban megkapta testület. Kéri, 

aki a határozati javaslatot elfogadja, szavazzon.  
 

Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

90/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 
 

1. Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – nyugdíjba vonulás miatt 

megüresedő - védőnői munkakör betöltésére pályázatot hirdet, melynek tartalmát az 

alábbiakban határozza meg: 

 

2. a) Pályázatot meghirdető szerv:  

         Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

         2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44.; Telefon: 25/509-876; 25/506-970; Fax: 25/506-820 

         e-mail: titkarsag.mph@invitel.hu; polgarmester@mezofalva.hu  

          

 

mailto:titkarsag.mph@invitel.hu
mailto:polgarmester@mezofalva.hu
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b) Foglalkoztatás jellege, időtartama, bérezés:  

     -  védőnői munkakör a jogszabályban meghatározott feladatok ellátására ,  

     -  határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony teljes munkaidőben, 

     -  bérezés a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. tv. alapján,            

     -  A képviselő-testület önkormányzati bérlakást biztosítani tud. 

    

c) Munkavégzés helye: 2422 Mezőfalva, Semmelweis u. 1-3. Egészségház  

    Egyéb munkáltatói jogkört ellátó: Mezőfalva Nagyközség Polgármestere 

 

d) Pályázati feltételek:  - szakirányú felsőfokú végzettség, 

                                        - büntetlen előélet 

                                    

e) Pályázathoz csatolni kell: 

        - szakmai önéletrajz, 

        - végzettséget igazoló okmányok hiteles másolata, 

        - 3 hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, 

        - pályázó nyilatkozata arról, hogy a pályázati anyagában foglalt személyes adatainak a   

          pályázati  eljárással összefüggésben szükséges kezeléséhez hozzájárul.     

               

f) Munkakör betölthetőségének időpontja: 2013. május 01. 

 

g) Pályázat benyújtásának határideje: 2012. november 10. 

 

h) Pályázat benyújtásának formája: Postai úton, vagy személyesen Mezőfalva Nagyközség 

Önkormányzata Márok Csaba polgármesterhez címezve - 2422 Mezőfalva, Kinizsi u. 44. -, a 

borítékon kérjük feltüntetni a munkakör megnevezését: védőnő. A pályázati kiírással 

kapcsolatos további információt a polgármester nyújt a 25/5096876¸vagy 25/506-970 

telefonszámokon. 

 

i) Pályázat elbírálásának módja és határideje:  

         - a képviselő-testület a pályázót személyesen meghallgatja és a pályázat benyújtására  

            előírt határidőt követő 60 napon belül dönt a pályázat eredményéről. 

            

3. A pályázati felhívást a kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv 

internetes oldalán, Mezőfalva Nagyközség hivatalos honlapján és – figyelemfelhívó, részletes 

kiírás elérhetőségére utaló formában - a Dunaújvárosi Hírlapban kell közzétenni.  

  

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2012. október  

 

 

 

Márok Csaba polgármester elmondja, hogy az Önkéntes Tűzoltó Egyesület pályázatot 

nyújtott be a civil szervezetek részére elkülönített pénzösszegből történő támogatásra. A 

pályázatot írásban megkapta a testület.  
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Szavazott: 7 fő 

Igen szavazat: 7 db 

Nem szavazat: 0 db 

Tartózkodás: 0 fő 

 

A Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának képviselőtestülete 7 igen szavazattal az alábbi 

határozatot hozta: 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának 

91/2012. IX. 26.) számú képviselőtestületi határozata 

 

 

Mezőfalva Nagyközség Önkormányzatának Képviselőtestülete az önkormányzat 

költségvetésében a mezőfalvi Civil szervezetek részére elkülönített összegből a 

Mezőfalvi Önkéntes Tűzoltó Egyesület részére 150.000.- Ft (Egyszázezer Forint) 

támogatást nyújt. 

 

 

Felelős: Márok Csaba polgármester 

Határidő: 2012. október 15. 
 

 

 

 

Márok Csaba polgármester más megtárgyalandó ügy nem lévén az ülést bezárja. 

 

 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 
 

 

 

Dr. Woth László                                                                                     Márok Csaba 

címzetes főjegyző                                                                                     polgármester 
 

 

 

 
 

 

 
 

 


